
 Anteckningar förda vid föreningsmöte med 
   Häverö Folkdanslag 2014-10-06. 
 
 Lars Eriksson utsågs av mötet att leda diskussionerna. 
 Per Ljungström utsågs att föra anteckningar. 
   
 31 st. mötesdeltagare.  
 

Punkt 1. Häveröstämman: 
Stämman gav ett ekonomiskt netto på c:a 5000 kronor. Antalet betalande 
besökare var 106 st. och 53 spelmän underhöll. 
Arbetsgruppen har träffats 4 gånger och gjort ett utmärkt jobb. Den massiva 
marknadsföringen ser ut att ha givit ett gott resultat. 
Till nästa stämma behöver arbetslistan justeras, bl.a. behövs fler bänkbärare. 
Fler bänkar till publiken behövs. 
En arbetsgrupp till 2015 års Häveröstämma utses på årsmötet. 
 

 
Punkt 2. Hallstaviksdagen: 

På årets Hallstaviksdag spelade 3 spelmän från scenen. 
På nästa års Hallstaviksdag 2015-09-05 skall vi deltaga, förhoppningsvis med en 
dansuppvisning, skärmutställning och eventuellt lotter. Årsmötet tar beslutet. 

 
Punkt 3. Kick-off 2015: 

Kick-off 2015 eller utlandsresa 2016 frågade Calle. Svaret blev både och. 
Föreslogs att kolla med våra vänorter i närområdet (Norden). Maria berättade 
om SchwedenWoche som hålls i nordvästra Tyskland varje år. Detta ansågs som 
ett bra alternativ. 

 
Punkt 4. Dansinriktning: 

Idéer om vad vi ska dansa framledes önskades. 
Yvonne S önskade fler Gillesdanser (Gula boken). 
Uppställningsdanserna bör utgöra stommen i vår verksamhet tyckte Inga-Britt. 
Våra ”nya” medlemmar med erfarenhet från andra folkdanslag tillfrågades om 
idéer. Lasse föreslog fler Engelskor. Inger påpekade att, med tanke på dansarnas 
fysiologi, hopp, knäfall och pannkaksvändningar bör undvikas. 

 
Punkt 5. Hantverksmässan 29/11: 
 Bosse J fixar lotterier. 
 Inger fixar danser 
 1 vux. och 1 barnpaket á 50:- från varje aktiv medlem. 
 
Punkt 6. Mailadresser uppdatering: 
 En vädjan till medlemmarna att lämna uppdaterade mail-adresser. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Punkt 7. Övrigt: 

Calle överlämnade en CD med bilder från Häveröstämman 2014 som Göran 
Niclasson fotograferat. 
Walter uppvaktades med blommor och present då han fyllt 80 år. 
 
 
 

Punkt 8. Avslutning: 
 Lars tackade de närvarande för visat intresse och avslutade mötet 21:35. 
 
 
  
Vid pennan P Ljungström 

 


